
Hodnocení Radky Teichmanové 
 
Radka Teichmanová pochází z Náchoda, vystudovala Státní 
Konzervatoř v Pardubicích, nejprve u Miloslava Nečesaného a 
posledním rokem u Jiřího Kabáta.Poprvé se pokusila o přijetí na 
Akademii Múzických Umění v roce 2014, to se však nepodařilo, ale o rok 
později přijijímací zkoušku složila již úspěšně a nastoupila do prvního 
ročníku Bakalářského studia do mé třídy.Za onen rok od neúspěšných 
přijímacích zkoušek udělala obrovský kus práce a bylo patrné, že díky 
své zarputilosti a odhodlání dokáže dělat velké pokroky, což ji vydrželo i 
během studia na Akademii.Přeji ji tímto mnoho štěstí při zkouškách do 
Magisterského studia. 
Karel Untermüller 


